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Sammanträdesdatum 
2024-11-25 
Plats och tid    
Hemma hos Harriet 
19,00–21,00 

           

 
Kommundelsråd Vetlanda-Bäckseda  

 

Närvarande 
Harriet Andersson (KD) 
Lars-Inge Lundgren (VF) 
Julia Bengtsson (M) 
Sven-Åke Karlsson (S) 
Thomas Englund (SD) 
 

 

  

Utses att justera Harriet Andersson 

   

Underskrifter 

Sekreterare 

Julia Bengtsson 

Ordförande 

 Sekreterare 

Thomas Englund 

Justeringsperson 

Ordförande  

 Harriet Andersson 

 Justerare  
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Föredragningslista 

1) Mötet öppnades 

2) Val av sekreterare 

3) Val av justerare 

4) Genomgång av föregående protokoll 

5) Parkeringar vid bland annat Kvarngatanhar dåliga markeringar. Parkeringsrutorna är 

nästan osynliga vilket gör att folk parkerar fel. Viktigt med bra markeringar. 

6) En stadsvandring planeras till våren för att se om det finns behov av fler 

papperskorgar eller annat så det blir ett attraktivt centrum. 

7) Önskemål att en krisberedskapsstrategi tas fram så att Vetlanda och Bäcksedabor vet 

vart de ska vända sig ifall krig eller kris kommer. Även information om skyddsrum 

önskas. Detta beroende på broschyr om krig som skickats ut och som skapat frågor 

från invånare. 

8) Många barn och vuxna saknar reflexer när det är mörkt. Information om vikten av 

reflexer önskas ges av skolor och arbetsplatser. Kommunen borde informera att det 

går att hämta gratis reflexer i stadshuset. 

9) En lekplats på torget önskas för barn. Då kan centrum bli mer attraktiv för 

barnfamiljer. 

10) Nästa möte 2025-02-10, kl. 19,00 hemma hos Harriet Andersson 

11) Mötet avslutades. 


